

## 元朗東莞同鄉會熊定嘉幼稚園

敬啟者：天氣漸涼，時值換季，本園學生所穿校服隨之更換，茲定於十一月五日至十五日，學生可按天氣情況改穿冬季或夏季校服，十一月十九日（星期一）起，全校學生一律換穿冬季校服回校上課。

幼兒班新生及各班有需要購買冬季校服家長，請於十月二十七日（星期六）上午十一時至十二時正到校購買冬季校服或家長可依照校服式樣自行縫製，是日，本校委託新的校服公司到校為學生訂造校服。請自備購物袋，高班交通安全隊及小童軍隊員也隨之更換冬季制服。

換穿冬季校服時，注意事項：

(1) 十月二十七日（星期六）為購買冬季校服日。

(2) 必須穿著黑色皮鞋，勿用綁鞋帶款式，白襪，白色長、短襪或襪褲均可，為培養學生自治能力，方便除鞋進行遊戲活動，故請勿穿著有鞋帶之黑色皮鞋。

(3) 穿著冷外套時，必須為本園所定之紅色冷外套，衫袖有黃色雙線，胸前繡上校徽。

(4) 穿著白恤衫時，必須扣上領帶。

(5) 若寒流襲港，氣溫降至十四度或以下，女生可穿著運動校服。

(6) 換季期間，請穿全套夏季校服或冬季校服上課，切勿上身穿著夏季恤衫，下身穿冬季絨褲等。

(7) 附上「新的校服」供應商的報價表。

此致

貴家長

校長陳港慶 啟

二零一八年十月二十二日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  
HUNG TING KA KINDERGARTEN

School Winter Uniform

Dear Parents :

As the weather is becoming cool, students are advised to change their uniform to winter style from 19 November 2018 (Monday).

However, during the period from 5 November to 15 November 2018, students may wear summer or winter school uniform according to the condition.

New students or those who need to buy uniform may on 27 October 2018 (Saturday) at 11:00 to 12:00 noon attend to school for buying.

We have appointed a new uniform supplier. Please bring with collection bag for use. K3 Traffic Safety Squad and Boy Scout Team also need to change of uniform to winter style.

Details are as follows :-

1. Uniform purchase date is 27 October 2018 Saturday
2. Black shoes (no shoelace), white sock (Long or Short, trouser -sock), No shoelace is for convenience of putting shoes on and off while playing games
3. Overcoat should be in red colour as stipulated by our school, sleeve with double yellow line, marked with school badge in front
4. Wear tie while dress with shirt
5. Weather below 14 degree or chilly wind approaching, girls may wear sport uniform
6. Be dressed in whole set of uniform either winter or summer, no random matching, during transitional period.
7. List of uniform price offered by supplier is attached

Chan Kong Hing  
Principal  
22 October 2018